

## INDEMNITY FORM

Where I, \_\_\_\_\_ and  
\_\_\_\_\_

have entered into a lease agreement with :

\_\_\_\_\_  
{landlord}

for premises located at:

\_\_\_\_\_  
and where the security deposit has been remitted to the Residential Tenancies Tribunal in accordance with section 8 of the Residential Tenancies Act of New Brunswick and where the security deposit is registered under the names of  
\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_

I hereby request a reimbursement of the entire deposit payable to

\_\_\_\_\_  
I accept full responsibility and indemnify the Residential Tenancies Tribunal of any actions made by:

\_\_\_\_\_  
to recover any or all portions of the security deposit paid to me by the Residential Tenancies Tribunal.

I further agree that the Residential Tenancies Tribunal may release my address to

\_\_\_\_\_  
(absent tenant's name)  
should he/she request the information.

Dated this \_\_\_\_\_ day of \_\_\_\_\_, 20\_\_

\_\_\_\_\_  
Signed

Mailing address: \_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_

## FORME D'INDEMNITÉ

Là où je, \_\_\_\_\_ et  
\_\_\_\_\_

sont entrés dans une convention de location avec :

\_\_\_\_\_  
{propriétaire} pour les locaux situés

à : \_\_\_\_\_

et là où le dépôt de garantie a été remis au Tribunal sur la location de locaux d'habitation selon section 8 de la Loi sur la location de locaux d'habitation du Nouveau-Brunswick et là où le dépôt de garantie est enregistré sous les noms  
\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_

Je demande par ceci un remboursement du dépôt entier payable au nom de \_\_\_\_\_.

J'accepte la pleine responsabilité et d'exonérer le Tribunal sur la location de locaux d'habitation de toute action judiciaire par :

\_\_\_\_\_  
pour récupérer n'importe lequel ou toutes les parties de ce dépôt de garantie qui m'a été payé par le Tribunal sur la location de locaux d'habitation.

De plus, je conviens que le Tribunal sur la location de locaux d'habitation peut libérer à

\_\_\_\_\_  
(locataire absent)  
suite à une demande.

Daté le \_\_\_\_\_ de \_\_\_\_\_, 20\_\_

\_\_\_\_\_  
Signé

Adresse : \_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_